
Styrelsesammanträde 2022-02-06

Protokoll

Huvudstyrelse möte 6/2 2022
Närvarande: Viktoria Nilsson Ordförande, Stina Thysell Persson Ordf. innebandysektionen, 
Anna Engman Kassör, Viktoria Svanbro ledarmot, Lars-Gunnar Helgesson ledamot, Carina 
Felixon kansliet, , Roland Johansson ledamot, Annelie Knutsson Ordf. fotbollssektionen, 
Carina Myrman ordf. bingosektionen,Anna-Stina Nordahl ledarmot

Ej närvarande:, Mikael Oja ordf. cykelsektionen, Göran Nilsson Ordf. skidsektionen, Göran 
Vesterlund ordf.  badmintonsektionen

1. Mötets öppnande

2. Godkännande av dagordning

3. Föregåendeprotokoll Förväntas styrelsen ha läst innan mötet. Punkter som 

behöver följas upp kommer under ordinarie punkter. Möjlighet att meddela om 

något är glömt finns.

4. Covid -19

- Samhället öppnar upp och restriktioner tas bort.

5. Valberedningen

-Ordförande till föreningen är vaccant, valberedningen har några namn som de ha 

kontaktat.

-En ny suppleant är vaccant, valberedningen väntar på svar från tillfrågad.

-Övriga ledamöter för omval har tackat ja till fortsatt arbete inom styrelsen.

Årsmöte (21 mars, 2022, 19:00) 

- Kallelse/utlysning – Carina F

Carina har skickat ut en första kallelse till årsmötet.

Kallelse skall skickas ut till alla ledare via laget.se Carina F

Kallelse skall skickas ut till alla medlemmar via mejl Carina F
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-Teknik – Lars-Gunnar H och Roland 

Vi bokar träff efter nästa styrelsemöte för att se så tekniken fungerar 

innan årsmötet.

- Dagordning (Powerpoint) -Viktoria N har börjat att titta på och ändra i 

dagordningen

- Budget och resultat – Linda E

- Verksamhetsberättelser Sektioner och Anna-Stina för huvudstyrelsen

Carina F kontaktar Göran W för badmintonens verksamhetsberättelse

Övriga skickar in omgående till Carina F

- Valberedning för 2022 – 

Viktoria N (tillsammans med styrelsen) tittar på ny valberedning innan 

årsmötet.

- Ordförande för årsmötet 

Fredrik har tackat ja tilll uppgiften som ordförande för årsmötet.

- Sekreterare för årsmötet – KLART! (Anna Engman)

- Stipendiater – Inga nomineringar har inkommit.

 Hur kan vi lyfta alla som engagerat sig i föreningen på årsmötet? Tankar och förslag 

till nästa styrelsemöte.

6. Stora dokumentet

- Är klart med ändringar och förtydligande. Carina F lägger ut på hemsidan. 

 Vi behöver en ny rutin för att ändra framtida beslut som skall skrivas in i stora 

dokumentet.

7. Årshjulet och på gång i sektionerna

- Bingo 

Hoppas på en nystart nu när restriktionerna släpps! 

Finns ny arbetsbeskrivning på laget.se.
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 Carina M mejlar Viktoria S om bingodatum för att läggas ut på sociala medier.

- Fotboll 

Ny tränare har skrivit kontrakt med SVIF, Kjell-Åke Sjödin. 

- Innebandy 

Herrlaget har sin sista match i slutet på februari. 

Innebandygala planeras, datum är bokat. 

En innebandy Cup är planerat för de minsta spelarna i april.

Innebandysektionen har blivit tilldelad arbetsuppgifter under Rally-VM.

Nya vepor har blivit uppsatta på Hammarhallen

- Skidor 

Positiv stämning i sektionen. 

Hårt arbete att preppa skidspåren, när det är många som åker

- Badminton 

- Cykel 

- Reningsverket omklädning (Vilande) 

8. Projekt 

(- Trygga arbetsmiljöer – )

(- Utan spaning ingen aning)

- Vår förening vill – Starta ett nytt projekt?

Viktoria N har tagit kontakt med Fredrik på Sisu, ett första möte är inbokat 17/2 på 

Hotell Vännäs.

Hjälp – vilka möjligheter finns för att föreningen ska bli mera effektiv

Utvecklare för ungdomsverksamheten eller liknande

Ambitioner/Attityder

Mål/Vision
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Arbetsbeskrivningar – Vem gör vad? Vad måste göras? Vad vill vi göra? Hitta en 

balans för det ideella engagemanget. Mål/handlingsplan.

9. Kansli 

10. Ekonomi

- Kompensationsstöd Söka stöd för inkomstbortfall för bingon. Carina M och Anna 

E ansvarar för att detta görs

- Intersport 

Är klar och avslutat för 2021 med uttag av frivaror bla.

-Resultat för 2021 är i princip klart. Carina F tar fram prognos för LOK stöd 2021 och 

mejlar till Linda.

Bugdet inför 2022 Carina M ser till att budget inkommer från bingon.

Förslag har inkommit från Linda att inte gå ner på lagnivå i resultatrapport. Beslut tas 

vid nästa styrelsemöte.

11. Sponsring och övriga avtal

- Vepor  på Hammarhallen är uppsatta.

- 

12. Övriga frågor

 Hjärtstartare – Kontakt tas med Peter Lundström om att vi inte ska behöva bära 

emellan.

 Ledartröjor – Stina delar ut ledartröjor till de äldsta lagens ledare. Lämnar resten till 

fotbollen. Ytterligare beställning kommer att behöva göras.
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 Integrationsinriktat projekt inom kommunen – Mail är skickat till Emma Frohm att vi 

är intresserade.

 Certifikat , Försäkring  Diskussion kring försäkringar kom upp och att vi skulle kolla 

upp just detta certifikat som kommit till oss om det är något för oss.

 Murrika, inköp – Lars-Gunnar kollar upp priser. Viktoria N kollar med 

Räddningstjänsten om tillstånd och skyltning.

 Internetkostnaden på IP när den är kallställd? Carina F och Carina M ser till att ändra 

perioden på abonnemanget

13. Nästa möte  

6/3 2022 9:00 Festplatsen 

14.Mötet avslutas

Viktoria Nilsson Anna-Stina Nordahl

Ordförande Sekretare


